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§ 26

Föregående protokoll

Sammanfattning
Mötesprotokollet från Näringslivsrådets sammanträde den 3 oktober 2019 godkänns och 
läggs till handlingarna.

Paragrafen är justerad
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§ 27

Information från Näringslivsenheten

 
 

Sammanfattning
Ny extern webb Ekerö kommun: 
Vi behöver tillsammans med företagare och företagsrepresentanter bilda fokusgrupper och 
göra användartester senast Q2. Det arbetas för fullt med design och innehåll till nya webben 
och för näringslivssidorna skriver Johan och Merete nya texter eller skriver om befintliga 
texter.
Framöver vill vi bjuda in personer från företagsorganisationerna för att göra användartester. 
Detta ska ta max 1 timme.
 
Nya arbetsformer Näringslivsrådet:
Den 22/10 beslutade Kommunstyrelsen om nya arbetsformer för kommunala 
pensionärsrådet, kommunala rådet för funktionshinderfrågor och näringslivsrådet. 
Arbetsformerna innebär en förenkling av hur den administrativa formalian kring råden ska 
fungera. 

Näringslivsrådets sammanträden fortsätter som tidigare förutom att det framöver förs 
minnesanteckningar istället för protokoll. Dessa anteckningar distribueras sedan ut till rådets 
ledamöter och representanter via e-post.

 
 
 
 

Paragrafen är justerad
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§ 28

Sammanträdesplan 2020

Sammanfattning
Näringslivsrådet beslutar att godkänna följande sammanträdensdatum: 
 
Näringslivsråd:26/3, 28/5, 8/10, 10/12
Näringslivsberedning: 11/3, 6/5, 2/9, 25/11
Frukostmöten: 18/2, 28/4, 29/9, 24/11
Jurymöte Årets Ekeröföretagare 2020: 15/10
Näringslivsdagen: 12/11, plats meddelas senare.

 

Paragrafen är justerad
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§ 29

Återblick Näringslivdagen 2019

Sammanfattning
Synpunkter som kommit in och önskemål inför 2020 års Näringslivsdag är: 

 Shariati var en fantastisk föreläsare, hennes framtidsspaning var inspirerande.
 Tråkigt att mäss-delen var borttagen i år. Många visste inte varför mässan var 

bortplockat. Att ha en mini-mässa hjälper till att mingla, vilket är en av de viktigaste 
bitarna med att ha en Näringslivsdag.

 Lätt att det blir klubben för inbördes beundran.
 Berätta om Näringslivsrådet, vilka sitter där och vad gör de. Berätta om samarbetet 

mellan kommunen och organisationerna.
 Vad har vi gjort för att bli bättre? Berätta det! Låt oss vara stolta över det som är bra!
 På scenen kan man ha både tjänstemän, företagare och politiker med en moderator 

som ställer frågor i utbildning/upplysningssyfte. Många av oss är anonyma för alla 
företagare och då speciellt nya företagare.

 Se till att det blir möjlighet till möten i minglet. Fråga via scenen om vilka branscher 
som är på plats, ha handuppräckning så folk känner igen ansikten att prata med i 
pauserna.

 Kan vi använda oss av modern teknik som ”appar”?
 Sprida ut folk till ”vattenhål” med olika ämnen/sätt upp skyltar.
 Låt Näringslivsenheten göra en enkät om vad företagare vill ha på Näringslivsdagen.
 Kan vi göra en Mälarömässa? Det kan bli först 2021 då det kräver minst ett års 

planering och kräver många fler personer än vad Ekerö kommun kan avsätta tid för.

Paragrafen är justerad
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§ 30

Ekerö Centrum

Sammanfattning
Diskussion kring nya Ekerö Centrum

 Upplåtelseformer?
 Äganderättslokaler / BR-lokaler / hyreslokaler?
 Parkering?

Det kommer hända mycket i Ekerö centrum (E.C) framöver när det ska byggas om och 
byggas nya bostäder. Det pågår (november/december) en utställning om planerna och det 
har kommit in många synpunkter.

Ekerö kommun hade även en enkät om Ekerö centrums framtid som det kom in många svar 
på.

En handelsanalys har genomförts som konstaterade att det finns ett stort utflöde av köpkraft 
vilket teoretiskt innebär att det finns utrymme för upp till 8 900 kvm ny handel i Ekerö.

Parfymfabriken och SL-garaget ska flyttas.

Centrumföreningen har haft möte där fokus legat på tillgänglighet/parkering, butiksmix och 
att ”ankarna” måste finnas kvar. Det ska vara ett så attraktivt centrum som möjligt och 
synpunkter är viktigt.

Butikerna behöver fler kunder, men parkeringsplatserna är för få till antalet vilket gör att 
många sviker och handlar i större köpcentrum på väg till/ifrån arbetet i Stockholm.

Elisby har sålt fastigheterna i E.C. Vad som händer framöver är upp till nya ägarna. Med 
tanke på läget i länet är det marknadshyror som gäller i E.C.

Paragrafen är justerad
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§ 31

Ekerö kommuns näringslivsklimat

Sammanfattning
Hur ska vi arbeta tillsammans för att utveckla och förbättra näringslivsklimatet i Ekerö 
kommun? Göra fler företagsbesök? Arrangera "mingelkvällar"? Vad vill våra företagare?

Rådet förde en diskussion och många tankar kom fram:

 Ekerö kommun är en fantastisk kommun men hemmablind och klagosam. Hur kan vi vända 
den negativa attityden som många har?

 Varför är många av svaren från företagare och invånare i våra enkäter negativa när de i stort 
är nöjda?

 Vi måste vara stoltare och "slå oss för bröstet". Vi måste lyfta det positiva och sprida 
det. Vi behöver informera och kommunicera det som kommunen gör bra.

 NKI (Nöjd-Kund-Index) är OK men vår målsättning är att höja siffrorna och bli ännu 
bättre på myndighetsutövning med servicekänsla.

 Svenskt Näringsliv är oroliga över att resultaten i deras enkäter visar på sämre 
attityder från politiker och tjänstemän gentemot företagare.

 Kommunens förtroendevalda och tjänstemän behöver bli bättre på att tänka efter 
orden: "vettigt, rimligt och sunt förnuft".

 Vi bör vara vägledande och ta fram exempel på positiva åtgärder och sätta företagen 
i centrum. Inte bara när det gäller myndighetsutövning.

 Kommunen måste bli bättre på att vara serviceinriktad och tänka på att företagen är 
kommunens kunder.

 Näringslivsrådet måste titta framåt & bli ambassadörer och tänka i positiva termer.

 Byggnadsnämnden har ett gammalt dåligt rykte som är svårt att ”tvätta bort”. Tyvärr 
har det som är negativt en benägenhet att spridas fort.

 En gemensam utmaning är att engagera flera, kan vi göra en 
”medborgarundersökning” till alla 4 000 företagare?

 Hur kan vi samla in de positiva erfarenheterna som företagen har? Hur skiljer de sig 
mot de negativa erfarenheterna? Inom vilka områden ligger dessa?

 SELMA och Företagarna arbetar redan i dag tillsammans. Hur kan vi göra för att alla 
organisationer arbetar tillsammans? Ska vi arrangera en gemensam mingelkväll?
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 Uttrycket att ”allt är kommunens fel” måste tvättas bort – vi måste arbeta 
TILLSAMMANS! 

Paragrafen är justerad
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§ 32

Övriga frågor och synpunkter

Sammanfattning
Frågan om elförsörjning och kärnkraft diskuterades och punkter som kom upp var: 

 Sverige som helhet har överskott på el, men vi har en flaskhals ovanför Uppsala. 
Norra Sverige säljer (ren) el medan södra Sverige tvingas importera (smutsig) 
el. Import av smutsig el måste stoppas! 

 Kärnkraft är dyrt och det kostar att renovera kärnkraftverk.
 Hur ska vi göra med alla el-bilar framöver som ska koppla upp sig mot det gamla el-

nätet?

Paragrafen är justerad
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§ 33

Nästa möte

Sammanfattning
Nästa beredningsmöte blir den 11 mars 2020 på Destination Ekerö och nästa Näringslivsråd 
blir den 26 mars 2020 på Ekebyhovs slott.

Paragrafen är justerad
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